
Forslag til Årsmøtet 2014  

Reisekommite 

Jeg foreslår at vi har en reisekommite, som minst arrangerer 2 klubbturer ila året. Foreslår gruppe på 4 

personer. Turaktivitet er viktig for å få en aktiv klubb :-) 

 

Mvh, 

Agnete Mølstre 


